
                                           P r o t o k ó ł   Nr  13  / 2011 
    
      z sesji  Rady Miejskiej w Sławnie  odbytej  w dniu  29 września   2011 r. 
     - pod  przewodnictwem  Edyty  Szczygielskiej   –  Przewodniczącej  
Rady. 
                         
           Sesję rozpoczęto o godz. 9 00       -       zakończono  o godz. 9 50                                                                          
        
           Sesja odbywała się  w  budynku  Urzędu  Miejskiego.  
 
           Na stan   15 radnych   -   udział  w sesji  wzięło 13  radnych. 
             Nieobecni :   W. Jakubowska   
                                 W. Litwin   
                                         
                                          Ponadto w sesji udział wzięli : 
                                        ------------------------------------- 
  
         Burmistrz Miasta, z-ca  Burmistrza, Prezesi Spółek  Miejskich, Prezes 
Spółdzielni   
   Mieszkaniowej „Wybrzeże ”  w Sławnie,  dyrektorzy  i  kierownicy  jednostek      
  organizacyjnych, pracownicy UM, przedstawiciele  prasy oraz  zainteresowani   
   mieszkańcy  miasta. 
 
                                                                                  /   listy  obecności  w  
załączeniu  /                  
 
         Na podstawie  listy obecności  Przewodnicząca   stwierdziła, że jest  
wymagane    
    quorum  do  podejmowania  prawomocnych  uchwał.    
 
 
                                                             Porządek obrad: 

   
1.Przyjęcie porządku obrad. 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji.   
3. Interpelacje  radnych. 
4. Wolna  Trybuna.   
5. Informacja  Dyrektora  OSiR w  Sławnie o uzyskanych  wynikach  w  sporcie 
w sezonie 
    2010 / 2011.           
6. Podjęcie  uchwał  w  sprawie : 
    a/  zmiany  uchwały nr  XXVI/ 156/ 2008 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia     
   30   maja 2008 r. w sprawie określenia ogólnych zasad  gospodarowania      
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nieruchomościami niezabudowanymi  stanowiącymi  własność  Gminy   
Miejskiej         
         Sławno,            
 b/  zmiany  uchwały   Rady Miejskiej w Sławnie  Nr XXXI /226 /2004  z dnia 
30 grudnia 2004 r. w sprawie  uchwalenia Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego 
Miasta   Sławno na lata 2004 – 2013,          
   c/  wyrażenia  zgody  na przystąpienie do realizacji  zadania inwestycyjnego  
pod nazwą „ Przebudowa  ul. Józefa  Chełmońskiego, ,                                                             
 d/  zawarcia  porozumienia  międzygminnego  pomiędzy  Gminą Miasto 
Sławno, a Gminą  Sławno,                                                                        
    e/  zmieniająca  uchwałę  Nr  VIII/ 31/ 2011 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 
31 marca 2011 r. w sprawie ustalenia  wysokości opłat  za świadczenia 
realizowane przez publiczne przedszkola  prowadzone przez Gminę Miasto 
Sławno,  

    f/  zmiany budżetu  miasta  na  2011  rok, 
   g/  zmiany  Wieloletniej Prognozy  Finansowej  Miasta Sławno  na lata  2011 - 

2019.                
 6 .  Wybór  ławników  do Sądu  Okręgowego  w  Koszalinie  i  Sądu  

Rejonowego 
        w Sławnie.      
 7.   Odpowiedzi na  interpelacje radnych. 
  8.   Wnioski  i  zapytania radnych.  
                
 Ad.1 
 -------   
                   Rada  jednogłośnie  przyjęła  dzisiejszy  porządek  obrad. 
            
Ad. 2                                      
-------        
                Do  zapisu  protokołu  z  poprzedniej  sesji  uwag  nie zgłoszono. 
  Jednogłośnie  przyjęto  w  wersji   przedłożonej. 

   
                                   
Ad.3 
-------                            

                                                                   Interpelacje   radnych      
        
 1. Radna J. Łozińska   -  w imieniu mieszkanki  ul. Armii Krajowej 
poinformowała, że  kierowcy  nie  przestrzegają  prędkości  ruchu  na tej ulicy,   
która  obowiązuje zgodnie z  zasadami  kodeksu  drogowego.  Głównym 
problemem jest to, że  jeżdżący  tą  ulicą  samochody przewożące  materiały  do 
remontu  i budowy drogi  ulicy  Morskiej   jeżdżą z  nadmierną  prędkością niż 
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jest  niż jest dozwolona  i tym samym powoduje to drżenie szyb i pękanie  ścian  
budynków. Sprawa ta była  już zgłaszana  u Komendanta  Policji w Sławnie  
z prośbą o  wzmożone  kontrole  Policji  ruchu  drogowego przy tej ulicy.           
Prośba o interwencję  w Komendzie  Policji  w Sławnie.                
          
Ad.4       
------ 
                                                           Wolna   Trybuna    
                        
                         W  ramach   „ Wolnej Trybuny ”  głosu  nie  zabrano.     
       
   Ad. 5      
  -------             
           Informacja   Dyrektora  OSiR  w Sławnie  o  uzyskanych  wynikach  
 w sporcie  w sezonie  2010 / 2011  została  przedłożona  radnym  bardzo  
szczegółowo  w  formie   pisemnej.      
   Do otrzymanej  informacji  pytań  nie  zgłoszono.                          
                                                                        /    informacja  w  załączeniu  /   
  Ad. 6  
 ------- 
         Przedłożone  projekty uchwał  były szczegółowo przeanalizowane  na  
wspólnym posiedzeniu  komisji stałych Rady,  na których uczestniczył  z-ca  
Burmistrza  p. Skarbnik  oraz   pracownicy Urzędu  i  zostały  one   
zaopiniowane  pozytywnie.       
    
 Ad. 6 a   
 ---------          
                   Rada   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę  Nr  XIII  / 63  / 2011  
 w  sprawie  zmiany  uchwały  nr XXVI/ 156/ 2008  Rady  Miejskiej   
w Sławnie  z dnia  30 maja 2008 r.  dot. określenia  ogólnych  zasad   
gospodarowania nieruchomościami  niezabudowanymi  stanowiącymi  
własność  Gminy   Miejskiej  Sławno.                                                                                                                                                                                       
                                                                                                                                                                                        
                                                                                 /  uchwała  w  załączeniu  /                                                                  
 Ad. 6 b 
  --------- 
          Jednogłośnie     podjęto   Uchwałę  Nr  XIII   / 64  / 2011  w sprawie  zmiany   
    uchwały  Rady Miejskiej  w  Sławnie Nr XXXI/ 226/ 2004  z dnia 30   
grudnia 2004 r. dot.  uchwalenia  Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego  Miasta 
Sławno  na lata   2004 – 2013.             
                                                                                      /  uchwała  w załączeniu  /   
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   Ad. 6 c  
     --------- 
           Jednogłośnie    podjęto  Uchwałę  Nr  XIII  /65  / 2011   w sprawie   
  wyrażenia zgody  na przystąpienie  do realizacji  zadania  inwestycyjnego  
  pod nazwą „ Przebudowa   ul. Józefa  Chełmońskiego ”   
  
                                                                                                      /  uchwała   w  załączeniu   /   
   Ad. 6 d  
   ---------          
          Rada   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę Nr  XIII  / 66  / 2011  w  sprawie  
  zawarcia   porozumienia  międzygminnego  pomiędzy  Gminą  Miasto  
  Sławno, a Gminą Sławno.      
                                                                                                                                                                                 
                                                                                / uchwała  w  załączeniu  /                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
   Ad. 6 e   
    --------- 
            
              Jednogłośnie   podjęto  Uchwałę  Nr  XIII   /67  / 2011  zmieniającą  
    uchwałę  Nr VIII/ 31/ 2011  Rady Miejskiej  w Sławnie  z dnia 31 marca  
    2011 r. w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za świadczenia  realizowane  
    przez  publiczne  przedszkola  prowadzone  przez Gminę  Miasto.        
                                                                                   
                                                                                                            /  uchwała   w  załączeniu   /   
                                                             
  Ad. 6 f 
    ---------              
          Jednogłośnie   podjęto  Uchwałę  Nr  XIII   / 68 / 2011  w  sprawie  zmiany  
   budżetu   miasta  na  2011 r.                                                                                           
                                                                                    / uchwała w  załączeniu  /                                                             
      Ad. 6 g 
     --------- 
               Rada  jednogłośnie    podjęła Uchwałę  Nr  XIII  / 69  /  2011  w  sprawie  
  zmiany  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta   Sławno  na  lata  
  2011   -  2019.      
  
                                                                                                                  /  uchwała   w załączeniu   /                                                                                           
    Ad. 7 
    ------ 
       Wybór  ławników   do Sądu   Okręgowego  w  Koszalinie  i Sądu  
  Rejonowego w   Sławnie.    
     
  Ponieważ  wybór  ławników  odbywa się  w  głosowaniu  tajnym, wybrano        
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    komisję  skrutacyjną   w   następującym   składzie  :       
     
     -   Marek  Duder      
     -   Waldemar  Gertner   
     -   Bożena  Kallaur   
     
                                 Wszystkie    zgłoszone  osoby   wyraziły  zgodę  do  pracy                                                                                                      
                                               w   w/w   komisji.   
 
      W wyniku  głosowania   -  skład    powyższej  Komisji  wybrano  11 głosami  
   „ za”      i 2 „ wstrzymującymi  ”   
 
      
 Radna  M. Poprawska  -  Przewodnicząca   Zespołu  powołanego  przez  Radę  
 Miejską  do przedstawienia  opinii  o  zgłoszonych  kandydatach  na  ławników 
-  przedłożyła  opinię  powyższego  Zespołu.      

 
  Poinformowała, że   Zespół  powołany przez  Radę  Miejską  pracował  
   w składzie :    
       
  -   Bożena  Konfederak 
  -   Włodzimierz   Śledź 
  -   Ewa  Borkowska 
  -   Teresa  Ożóg   
  -   Maria   Poprawska 

 
       Zespół dokonał  czynności  sprawdzających  tj. spełnienie przez  
  kandydatów  na  ławników  warunków  określonych  przepisami  prawa.  
  W wyniku czego stwierdzono, że  w terminie określonym ustawą  wpłynęły  
  do Urzędu Miejskiego  dokumenty zgłaszające  9 kandydatów  na ławników  
   w  tym :   
  -  8 kandydatów do  Sądu  Rejonowego  w Sławnie, 
  -  1 kandydat  do Sądu  Okręgowego  w  Koszalinie.     
     3  osoby zostały zgłoszone  przez  Sąd  Rejonowy w Sławnie, 6 osób  zostało  
     zgłoszonych  przez  co najmniej  50  obywateli.   
  Weryfikacja zgłoszonych kandydatów  oparta została  na art. 158  par. 1 
   Ustawy  - Prawo o ustroju  sądów  powszechnych, zgodnie z  którym  
   ławnikiem  może  być  wybrany ten  kto  posiada obywatelstwo polskie  
   i korzysta  w  pełni z praw cywilnych  i obywatelskich jest nieskazitelnego 
   charakteru,  ukończył  30 lat,  jest zatrudniony lub  zamieszkuje w  miejscu  
kandydowania od co najmniej  roku, nie przekroczył  70 lat, jest zdolny  ze   
 ze względu na  stan  zdrowia  i posiada co najmniej   wykształcenie  średnie.   
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 Zgodnie z kolejnym  artykułem 162 par. 2 Ustawy – Prawo o ustroju sądów 
powszechnych 
 do zgłoszenia  kandydatów  na  ławnika  dokonanego  na karcie zgłoszenia  
dołącza się  następujące dokumenty :   
 -  informację z Krajowego  Rejestru  Karnego  dot. zgłaszanej osoby, 
  - oświadczenie kandydata, że  nie jest prowadzone przeciwko niemu 
     postępowanie o przestępstwo ścigane  z oskarżenia  publicznego  lub  
     przestępstwo skarbowe,   
  -  oświadczenie kandydata, że  nie jest  lub nie był  pozbawiony  władzy 
      rodzicielskiej, a także, że władza  rodzicielska  nie została  mu ograniczona  
     ani zawieszona,   
  -  zaświadczenie  lekarskie  o stanie  zdrowia wystawione przez  lekarza 
     podstawowej  opieki  medycznej w rozumieniu  przepisów o świadczeniach  
     opieki zdrowotnej, finansowanej  ze  środków publicznych, stwierdzające  
      brak  przeciwwskazań  do   wykonywania  funkcji  ławnika,   
  -  2 zdjęcia  zgodnie  z   wymogami  stosowanymi  przy  składaniu  wniosku 
      o wydanie  dowodu  osobistego.    
  Do zgłoszenia   kandydata na  ławnika dokonanego na  karcie zgłoszenia  przez 
obywateli   dołącza  się  również  listę  osób  zawierającą  imię / imiona,  
nazwisko, numer  ewidencyjny PESEL, miejsce stałego  zamieszkania  
 i  własnoręczny podpis  każdej  z  50 - ciu  osób  zgłaszających  kandydata.                        
    Po wnikliwym  przeanalizowaniu  złożonych  dokumentów  stwierdzono, że  
 wszyscy zgłoszeni  kandydaci   spełniają  wszelkie  warunki  /  określone  
 kryteria /   do wyboru  ich  na  ławników  sądowych.    
 Członkowie  w/w  Zespołu  korzystali  również  ze służb  miejskich  
 w ewidencji ludności,  gdzie  była sprawdzana zgodność  miejsca  zamieszkania. 
 Było wiele przypadków, że na listach  znalazły się osoby  spoza  Sławna  
popierające kandydata - ale było to wszystko  ponad  50.  Każdy  kandydat  
 miał   co  najmniej 50   prawidłowo złożonych  podpisów. W związku  z  tym  
 -  wszyscy kandydaci  zostali    zakwalifikowani do  dalszych procedur.            
 Zgodnie z art. 162 par. 9   w/w   Ustawy  -  Rady Gmin  zasięgają  od   
Komendanta  Wojewódzkiego  Policji   informacji  o kandydatach na  ławników. 
 Wobec powyższego  Zespół  sporządził   stosowne pismo, w którym  
wymieniono  wszystkich  kandydatów zgłoszonych  na  ławników  sądowych   
do Sądu  Okręgowego w Koszalinie  oraz  Sądu    Rejonowego  w Sławnie  
 i  zwrócono się  z prośbą o wydanie  takiej  informacji.  
  Z otrzymanej odpowiedzi  wynika, że  żadna z osób zgłoszonych  jako  
kandydata  na ławnika   nie  była  karana  sądownie czy  administracyjnie,   
nie wchodziła w kontakty  ze środowiskiem  przestępczym  lub grupami   
środowiskowymi  patologii  społecznej,  nie stwierdzono  okoliczności  
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 wskazujących na uzależnienie od  alkoholu, środków   odurzających, lub  
 substancji  psychotropowych.  
 Żadna  ze  zgłoszonych  osób  nie wykazuje  zachowań  świadczących   
o naruszeniu porządku  publicznego i prawnego.  W stosunku do żadnej nie   
odnotowano interwencji  rodzinnych  z  udziałem  opiniowanych.   
 Stwierdzając, że wszystkie  zgłoszone  osoby spełniają  kryteria wyboru 
 – Zespół    postanowił  o umieszczeniu  wszystkich  na  listach  do głosowania.       
         
         Po  przedłożonej szczegółowej  informacji   i po  ukonstytuowaniu się  
 Komisji Skrutacyjnej – radnym  zostały rozdane  karty do głosowania  
opatrzone  trzema podpisami  powyższej   Komisji.               
  Zasady  głosowania  omówiła  radna B. Kallaur.   
  Wybory odbywały się w głosowaniu  tajnym.   
  Wyniki wyborów  przedłożyła  radna B. Kallaur  - przewodnicząca  Komisji   
  Skrutacyjnej.    
 
  W  wyniku  przeprowadzonych  wyborów  ławnikami   wybrani zostali  :              
 
    1. Do  Sądu  Okręgowego  w  Koszalinie  -   Parafiniuk  Tomasz  Marcin      
 
   2. Do Sądu  Rejonowego  w  Sławnie : 
       -   Gaweł  Jadwiga  Teresa    
          -   Miszczak  Irena   
          -   Ossowska   Alina   
          -   Grzebień   Zofia    
 
                                                                                          
           Protokół   Komisji    o wyborach     w  załączeniu.     
             Kartki z głosowania  dołączone  są  do  niniejszego  protokołu.    
 
             Po przedłożeniu  wyników  -   jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  
  Nr XIII/ 70 /2011 w sprawie wyboru  ławników  na kadencję w  latach  
 2012 -  2015.         
 
                                                                                               /  uchwała  w  załączeniu  /     
  Ad. 8 
  --------  
         Na  zgłoszoną  interpelację   radnej J. Łozińskiej   -  Burmistrz   
   odpowiedział, że  uwaga ta  zostanie  przekazana  Policji. Faktycznie droga  
   ta  jest  niebezpieczna, samochody przemieszczają  się   tam bardzo szybko   
  i warto się  przyjrzeć tej sprawie.           
     



                                                               -  8   -   
 
Niezależnie od tego -  toczymy  prace  nad tym, żeby droga ta w najbliższej  
przyszłości  mogła  doczekać  się  remontu. Jest to droga  wojewódzka, a zatem  
proces ten jest od  nas  średnio  zależny. Do roku 2014  nie  ma szans  na  
realizację tego zadania, ponieważ plan już  został  ustalony przez  Sejmik  
Województwa  - dlatego walczymy o wprowadzenie  tej  inwestycji  do planu  
 po roku  2014.  
Dokona  tego obecny Sejmik, tylko żeby  było to możliwe – potrzebne jest 
opracowanie dokumentacji  technicznej, która kosztuje  kilkaset  tysięcy  złotych. 
Aktualnie  ta  dokumentacja  jest robiona - nawet  dzisiaj  jest spotkanie  
z projektantem  i zobaczymy  jakiego rodzaju   zabezpieczenia  są tam  
 planowane  oraz  przedstawimy też swoje sugestie.  Burmistrz  rozmawiał   
 z  dyr. Krawczykiem  w Koszalinie  i Marszałkiem w tej  sprawie  -  także   
 ten proces   nie jest zakłócony, przebiega zgodnie z planem  i miejmy nadzieję, 
 że  po roku  2014  remont tej drogi  ruszy.    
                                
 Ad. 9.   
 --------             
                                                          Wnioski  i  zapytania  radnych.   
         
 
 1. Radny Włodzimierz  Śledź   -  zabierając  głos  nawiązał  do złożonej 
      informacji Dyr. OSiR  w Sławnie  o uzyskanych wynikach w  sporcie   
      w sezonie  2010 / 2011.           
      Poinformował, że  w dziedzinie  sportu w  naszym  mieście  dzieje się  tak  
      dużo, że  tak dużo nie działo  się nigdy dotąd.  Widać to na co dzień, że nasza   
      młodzież  sławieńska  i nie tylko – również  młodzież  Powiatu,  jest  
       rzeczywiście  angażowana   w życie  sportowe i żeby to życie sportowe  
      toczyło się tak jak w Sławnie, potrzebny  jest  człowiek, który to poprowadzi 
      -  a takim  człowiekiem  jest  Pan  Krzysztof..               
       Pan Krzysztof  Kowalczyk – angażuje się  w rozwój sportu, kultury fizycznej  
       w Sławnie i Powiecie  - niemalże całą dobę,  nie tylko w pracy.  
       W/w powiedział, że to wie, to widzi  i  my  wszyscy to  odczuwamy 
        i widzimy.       
          Nasze społeczeństwo  tak jak  ludzie w innych  miastach czynnie  uprawiają  
        sport  – nie  tylko w szkołach, na lekcjach  / wtedy kiedy dzieci muszą /   
        -  ale  również   i po południu,  na co dzień,  w dni  słoneczne  i wolne 
        od  pracy.                                                                                                          
  Uprawianiem czynnego sportu   p. Krzysztof  zaraził  w naszym  mieście   
 mieszkańców i sami widzimy, że  imprezy, w których  udział  bierze  OSiR   
 w Sławnie  - to są imprezy   już nie  tylko o randze  miasta, Powiatu – ale  
 o randze ogólnokrajowej.   
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 Tego w Sławnie  nigdy nie było. Powiedział,  że p. Krzysztofowi  należą się  
 ogromne   podziękowania  i gratulacje.   / otrzymał  oklask i  z  sali   /                    
          
 2.  Przewodnicząca  Rady  poinformowała, że  w dniu 15 września 2011 r. 
     w Pałacu  Prezydenckim  w  Warszawie  na  Krakowskim  Przedmieściu  
    podczas  uroczystości  wręczania  orderów i odznaczeń  państwowych dla  
    działaczy  i założycieli organizacji  pozarządowych  - obecna  była  jedna  
     z  naszych  radnych  p. Maria  Poprawska.  
    Za wybitne  zasługi w działalności  na rzecz  budowania  społeczeństwa  
obywatelskiego, oraz za osiągnięcia  w podejmowanej z pożytkiem  dla kraju  
 pracy zawodowej  i społecznej  -  radna  Maria  Poprawska  została  
wyróżniona  Krzyżem  Oficerskim   Orderu  Odrodzenia  Polski.  
    Przewodnicząca  Rady  złożyła w/w  radnej  gratulacje i powiedziała, że  
 jesteśmy  dumni, życzymy  wytrwałości i konsekwencji  w  pracy oraz  ogromu  
satysfakcji  i radości  w tej codziennej  działalności  i pracy  społecznej.      
       
   / otrzymała  oklaski z sali, gratulacje od  radnych i Burmistrza. Wiązankę  
 kwiatów  wręczył  radny Mirosław  Grzegorczyk  -  zastępca   Przewodn.  RM  /   
 
     Radna M. Poprawska  -   b. serdecznie  podziękowała  za gratulacje  oraz  
pokrótce  przekazała  informację,  jak to się wszystko odbywało.                    
 Następnie poinformowała, że  zaraz  po  tym  wręczeniu  - następne  dwa dni   
było Ogólnopolskie  Forum  Inicjatyw  Pozarządowych  - i  tam  poproszono  
 ją  aby opowiedziała  o praktykach  współpracy  jednostki  samorządu  
 terytorialnego  z organizacjami  pozarządowymi  i  taką  informację  przekazała. 
 Będzie to ogłoszone  w Biuletynie  po  konferencyjnym   jako  dobre  praktyki.  
Jak  w/w  otrzyma  publikację  – to przekaże  radnym  jakiej  informacji   
udzieliła.        
            
         
       W związku  z  wyczerpaniem  porządku  sesji  Przewodnicząca   zamknęła   
  obrady.   
 
 
  Protokołowała :  
  T. Ożóg   
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